《单词百科:appropriation是什么意思?appropriation怎么发音?appropriation的解释和用法》

英语单词appropriation是什么意思?appropriation怎么读?appropriation怎么发音?美加网为您整理了appropriation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



appropriation怎么读

appropriation的读音:[pr pri e n]

appropriation的意思

1、n.挪用;拨款;批准支出;

appropriation的相关词组

1、appropriation budget 岁出预算;

- 2、appropriation line [经] 拨款限额;
- 3、unpaid appropriation 无偿调拨;
- 4、appropriation ledger 岁出拨款分类账;
- 5、appropriation bill 政府年出预算案;
- 6、appropriation money [经] 拨款金额;

appropriation的近义词

- 1、acquisition n.获得;购置物;获得物;收购;
- 2、adoption n.采用, 收养;
- 3、annexation n.并吞,附加,附加物;
- 4、arrogation n. 诈称,霸占,篡夺;
- 5、assumption n.假定; 假设; (责任的)承担; 担任; (权力的)获得;

appropriation的双语例句

- 1. Once his factual profit is lower than his expected profit, he may practice appropriation.
- 一旦实际收益低于他们的期望收益, 经理人就具有侵占倾向.
- 2, dishonest appropriation of property
- 以欺骗的手法侵吞财产
- 3. Other charges include fraud and illegal appropriation of land.

其他指控包括欺诈罪和非法侵占土地罪。

4. Our government made an appropriation for the project.

我们的政府为那个工程拨出一笔款项.

5. The council could note an annual appropriation for this service.

议会可以为这项服务表决给他一笔常年经费.

6. They sat on appropriation plans until they were certain which way winds were blowing.

他们把拨款计划搁置起来,直到他们确定了事情的趋势为止.

7. If Congress would make a sufficient appropriation, a colossal benefit would result.

如果国会能拨出一笔足够的专款,就会产生绝大的好处.

8. In 1986, it limited its franking budget to half the total appropriation for both chambers.

1986年把参院的免费邮件预算限制在参众两院该项预算总和的半数.

9. In 1986, it limited its franking budget to half the total appropriation for both chambers.

2.7個性人興省焊孟钤に阕芎偷陌胧?

10、Different system of appropriation can also influence GEIS.

各种不同的拨款模式也会影响政体教力に

11. They sat on appropriation plan.

他们反拨款计划搁置起来.

12. The proposed appropriation failed to go through.

建议拨款的提案未被通过.

13. Costs were simply omitted — and eventually ballooned to well over twice the original appropriation.

建筑成本只是被疏忽了-而最终资金的耗费竟然剧增到最初计划拨款的两倍.

14. What is a tentative advertising appropriation?

初次广告费是多少?

15. The law protects trade secrets from wrongful appropriation.

法律保护商业秘密不被非法窃取.

16. Binxing property was consisted of governmental appropriation, the gentrys donations, apportioning money, and so on.

江西宾兴组织颇为发达, 其资产的来源一般有官拨产业、士绅捐资 、 商人捐资 、 大众派捐等形式.

17. Responsible for managing the construction fund and checking the construction appropriation periodically.

负责基建资金的管理并定期核对基建拨款.

18. When the appropriation of the wealth of others is illegal it is called theft or fraud.

非法掠夺他人的财富,叫做盗窃或者欺诈.

以上是美加网为您整理的appropriation怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于appropriation的用法、appropriation的释义、appropriation的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/appropriation